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Szanowny Pan 

Aleksander Miszalski  

Prezydent Miasta Krakowa 
 

 

INTERPELACJA 

W sprawie umożliwienia wjazdu Straży Miejskiej od Strony Poczty Głównej w ul. 

Dominikańską. 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Na ulicy Dominikańskiej postawiono znak B2, który nie dotyczy komunikacji miejskiej oraz Taxi 

w godzinach od 20 do 5 rano. Dotyczy on niestety Straży Miejskiej. Straż Miejska by dostać się 

na Plac Wszystkich Świętych musi jechać dookoła. Fakt ten ogranicza  możliwość szybkiego 

reagowania funkcjonariuszy na zgłoszenia mieszkańców oraz realizacje zadań związanych z 

utrzymaniem porządku publicznego jak również generuje dodatkowe koszty paliwa. 

Wprowadzenie zmian w tym zakresie znacząco usprawni działanie służb ,a także zwiększy 

bezpieczeństwo i komfort mieszkańców. 

Proszę o rozważenie wprowadzenia poniższej zmiany a mianowicie modyfikację oznakowania 

poprzez uzupełnienie znaku o tabliczkę „Nie dotyczy Straży Miejskiej”. Uprzejmie proszę o 

przeanalizowanie tej kwestii i podjęcie działań , które pozwolą na sprawniejsze funkcjonowanie 

służb miejskich w interesie mieszkańców. 

 

 

Grzegorz Wojciech Stawowy 

Radny Miasta Krakowa  

 

 

 

 


